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Terugkoppeling van de vergadering van de commissie Bestuurlijke Zaken op 20 juni 2017  

20.00 tot 22:50 uur        

Voorzitter  :  René van Splunteren 

Commissiegriffier :  Anita Mooij 

 

Aanwezige commissieleden:  Rob Levie (Heiloo-2000), Jaap Doorgeest (VVD), Hans van Halem 

(D66), Matthijs de Moel (Heiloo Lokaal), Josca Ligteringen (CDA), 

Ko Hemminga (PvdA), Elly Meriwani (E.66), Willem Gomes (NCPN)  

Gasten : ph Romeyn, ph Opdam, ph Dellemijn en ph Beens 

Afwezig  : --- 

 

01. Agendavaststelling 
Akkoord. 

02. Inspreekrecht  
Mevrouw Zandvliet spreekt namens de bewonersgroepen in over een onderwerp vreemd aan de 
agenda over Bewonersparticipatie Verkeersplan. 

03. Mededelingen 

a. Mededelingen door voorzitter 
- De heer Van Halem (D66) vervangt de heer Rabenberg (D66) voor een aantal 
commissievergaderingen.  
- De griffie zorgt voor verzending van de Kadernota op papier. 

b. Mededelingen portefeuillehouders 
Ph Romeyn:  
- Het college is vorige week naar het VNG Congres geweest. Heeft interessante inleidingen gehoord. 
Er zijn verschillende moties aangenomen die te vinden zijn op de website van de VNG. De VNG gaat 
nadenken over de motie om de stukken eerder aan te leveren en komt hier in de Bijzondere Algemene 
Ledenvergadering in november a.s. op terug. 
- Op 14 juni jl. stond er een artikel in de Alkmaarsche Courant over de instelling van de nationale 
politie. De Commissaris van de Koning, de heer Remkes, heeft een oproep gedaan om de politie niet 
te gaan herverdelen. De ph deelt deze opvatting en zal dit in de eerstkomende driehoek aan de orde 
stellen.   
- Op initiatief van het project buurtpreventie wordt 14 oktober a.s. in ’t Loo een veiligheidsbijeenkomst 
georganiseerd. 

c. Mededelingen portefeuillehouders Regionale Samenwerking/Verbonden 
Partijen/Gemeenschappelijke Regelingen 
Ph Romeyn:  
- In het kader van de regionale samenwerking “Alkmaar verbreedt de horizon” heeft Alkmaar 
PricewaterhouseCoopers gevraagd met de gemeenten in gesprek te gaan. De colleges van de BUCH 
zullen de gesprekken afzonderlijk doen. De ph zal de commissie informeren over de voortgang en de 
uitkomst van deze gesprekken.  
- Op 27 juni a.s. bezoekt het college van Gedupeerde Staten de gemeente Alkmaar en heeft een 
gesprek met de collegeleden van de gemeenten Alkmaar, Castricum, Uitgeest, Bergen Langedijk, 
Heerhugowaard en Heiloo. 

d. Stand van zaken BUCH 
- geen 

e. Terugkoppeling BUCH begeleidingsgroep  
- geen 

f. Mededelingen commissieleden 
- Heiloo-2000 vindt de Gemeenschappelijke Regelingen (GR) een zorgenkindje en vindt dat de 
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kwaliteit van de contracten te wensen over laat. Beleidsmatig gezien heeft de commissie nul invloed 
en kan alleen een zienswijze indienen. Is heel benieuwd naar de inhoud van het contract met de RUD. 
Vindt dat er wat gebeuren moet. Gaat om gemeenschapsgelden die goed en zorgvuldig uitgegeven 
moeten worden. 
- Het CDA vindt dat bij alle GR de Wet Normering Topinkomens (WNT) ook bij externe inhuur moet 
gelden. Zou hier graag bij alle GR inzicht in krijgen. Voelt zich gesterkt door het wetsvoorstel van 
minister Plasterk dat in voorbereiding is.   
- De vz geeft aan dat er een aantal moties is binnenkomen en stelt voor om deze moties mee te 
nemen in de voorbereiding op de raadsvergadering op 10 juli a.s.. 
- De VVD vindt het een grote agenda vanavond en vraagt om meer evenwicht in de verdeling van de 
agendastukken. De commissie deelt deze mening. De vz neemt contact op met de griffie of er een 
betere spreiding mogelijk is.  

g. Toezeggingenlijst  
- PvdA vraagt wanneer het evenementenbeleid geëvalueerd wordt.  
Ph Romeyn zegt dat er weinig klachten zijn en ziet niet direct aanleiding om te evalueren. Degenen 
met klachten zijn uitgenodigd voor een gesprek maar hier is geen reactie op gekomen. De ph geeft 
aan dat er in 2017 niet meer geëvalueerd zal worden.  
PvdA vindt dat er een brief moet uitgaan naar de bewoners dat er dit jaar niet geëvalueerd wordt.  
- Heiloo-2000 hoopt op een snelle beantwoording bij het punt over de RUD.  
- Heiloo Lokaal zegt dat Heiloo nog niet is aangesloten op het waardenloket en vraagt waarom het 
zolang duurt. Ph Dellemijn komt hier in een memo op terug. 

 

TER ADVISERING 

 

04 WNK Personeelsdiensten (WNK) Jaarrekening 2016 en begroting 2018 

Portefeuillehouder A.N. Dellemijn is bij dit punt uitgenodigd. 

 

Voorstel 
1. In te stemmen met de jaarrekening 2016. 
2. In te stemmen met de programmabegroting 2018 met inachtneming van de geformuleerde 
zienswijze.  
3. Deze zienswijze door middel van bijgevoegde brief aan het DB van de GR WNK kenbaar te maken. 

 

Bespreking commissie  
Heiloo-2000 vraagt of het WNK vrijgesteld wordt van vennootschapsbelasting. Constateert een 
negatieve trend wat betreft de reserves. Hoopt dat er iets terechtkomt van de SMART gedefinieerde 
kritieke prestatie indicatoren (KPI’s). 
CDA leest de aanbevelingen over het ziekteverzuim en roept de ph op om dit nauwgezet te monitoren.  
D66 vindt het jammer te constateren dat de gevraagde SMART KPI’s waar in de zienswijze vorig jaar 
om is gevraagd niet terug te zien zijn in de stukken. 
PvdA wil de vinger aan de pols houden en niet alleen via de jaarstukken op de hoogte gehouden 
worden. 
NCPN leest dat het negatieve resultaat ten laste komt van het eigen vermogen van het WNK en wil de 
bevestiging dat Heiloo financieel niet hoeft bij te dragen.  
De ph gaat zijn uiterste best doen om ervoor te zorgen dat de aanbeveling over de SMART 
geformuleerde KPI’s in de begroting wordt opgenomen. Zal zich regelmatig laten informeren over 
ziekteverzuim. Ziet wel goede resultaten in de rapportage over de medewerkerstevredenheid. De ph 
bevestigt dat Heiloo niets extra’s hoeft te betalen.  
 
Toezeggingen  
De ph komt schriftelijk terug op vraag over de vrijstelling van de vennootschapsbelasting.  
De ph komt terug op de technische vraag van de VVD over de fors afgenomen reserve.  
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Advies commissie 

De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 10 juli 2017 

als hamerstuk. 

 

05. Recreatieschap Alkmaarder- en Uitgeestermeer (RAUM) Jaarrekening 2016 en begroting 
2018 
Portefeuillehouder Dellemijn is bij dit agendapunt uitgenodigd. 
 
Voorstel 
1. In te stemmen met de concept jaarrekening 2016, begrotingswijzigingen 2017 en 
programmabegroting 2018 van Recreatieschap Alkmaarder- en Uitgeestermeer met inachtneming van 
de zienwijzen. 
2. In te stemmen met de volgende zienswijzen: 
a. De gemeenteraad heeft geen bezwaren bij de jaarrekening 2016 van het RAUM en stemt in 
met de voorgestelde reservebestemmingen. 
b. De gemeenteraad heeft geen opmerkingen over de begrotingswijzigingen 2017. De raad heeft 
kennis genomen van de verhoging van de participantenbijdrage van 2,5%, conform de besluitvorming 
in het AB. 
c. De gemeenteraad constateert dat er onvoldoende zicht is op de reserveringen voor het groot 
onderhoud en wil graag een overzicht welk effect de bezuinigingen uit de Taskforce en het verhogen 
van de participantenbijdrage hierop hebben. Ook wil de raad meer inzicht in de relatie met de 
ontwikkelingen op de diverse ontwikkellocaties en welke risico’s er zijn als deze ontwikkelingen 
vertragen of zelfs uitblijven. Het verzoek is om bij de jaarrekening 2017 een zichtbaar geactualiseerde 
risico-inventarisatie te presenteren en een overzicht te geven van de ontwikkelingen in de diverse 
ontwikkelgebieden en het meerjarenverloop van de onderhoudsreserve. 
Voor het overige geeft de gemeenteraad een positieve zienswijze af ten aanzien van de concept 
programmabegrotingen. 
3. Deze zienswijzen door middel van bijgevoegde brief aan het dagelijks bestuur van de GR RAUM 
kenbaar te maken. 
 
Bespreking commissie 
VVD ziet dat het punt 2.C voor de derde keer terugkomt. Merkt op dat de gemeente in combinatie met 
commerciële partijen niet zo’n gelukkig huwelijk is. Vraagt zich af of de participantenbijdrage van 2,5% 
op jaarbasis straks voldoende is om het achterstallig groot onderhoud op te lossen.   
PvdA is bang dat punt 2.C volgend jaar weer aan de orde komt.  
NCPN verneemt graag of berekeningen over 2018-2022 juist zijn. De NCPN overhandigt zijn 
berekeningen aan het college. 
 

Toezeggingen 
De ph zegt toe de berekeningen van de NCPN te controleren. Er komt een memo over bij de 
raadstukken.  
 
Advies commissie 
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 10 juli 2017 
als hamerstuk met een voorbehoud van de NCPN.  

 

06. Veiligheidsregio Noord-Holland Noord (VR) Jaarrekening 2016 en begroting 2018 
Portefeuillehouder Romeyn is bij dit agendapunt uitgenodigd.  
 
Voorstel 
1. In te stemmen met de jaarstukken 2016 en de ontwerp begroting 2018 met inachtneming van de 
zienswijzen. 
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2. In te stemmen met de volgende zienswijzen: 
a. wij stemmen in met de voorgestelde resultaatbestemming 2016. 
b. aan te geven dat een reële normtijd moet worden vastgesteld.  
c. aan te geven dat er inzage wordt verlangd in de weging van risico’s binnen plan brandweer 360 en 
dat wordt verlangd dat de aanrijtijden van de brandweer als een zwaarwegende factor hierin worden 
meegewogen.  
d. aan te geven dat de raad tijdig wenst te worden geïnformeerd over de invulling van de bezuiniging 
van € 900.000,- over het jaar 2018.  
e. aan te geven dat het gewaardeerd wordt dat er een meerjarenbegroting is gepresenteerd en dat 
verwacht wordt dat de komende begrotingen sluitend zullen zijn.  
3. Deze zienswijzen door middel van bijgevoegde brief aan het dagelijks bestuur van de 
Veiligheidsregio NHN kenbaar te maken. 
 
Bespreking commissie 
Heiloo-2000 vindt dat de brieven over inhuur personeel van burgemeester Bruinooge en de heer Van 
Looy een duidelijk en transparant beeld geven. Is kritisch op uitgaven van gemeenschapsgeld.  
CDA raadt met klem aan tot verbetering van de aanrijtijden. Is bang dat het aantal vrijwilligers bij de 
vrijwillige brandweer terugloopt als er niet beter georganiseerd wordt. Stelt voor om het woord “tijdig” in 
de zienswijze te vervangen door een concrete datum. Krijgt in het vervolg graag inzicht in de hoogte 
van de vergoedingen van de top van externen. 
VVD constateert een leegloop bij de brandweer. Vindt de leegloop en de aanrijtijden belangrijker dan 
de inhuur van externen. 
D66 zegt dat de burgemeester van Alkmaar in de raadsvergadering heeft toegezegd dat de raden 
geïnformeerd worden als er zulke bedragen aan inhuur worden uitgegeven. 
PvdA vindt de imagoschade schadelijk voor hardwerkende vrijwilligers die zich inzetten voor 
Veiligheidsregio. Vindt de € 900.000 aan bezuinigingen een risico.  
NCPN leest dat er voor 2019/2021 een tekort wordt verwacht van € 2.200.000.  
Heiloo Lokaal vraagt wat er wordt gedaan aan het tekort aan bevelvoerders. Zegt dat de conceptbrief 
taalkundig niet correct is, met name de inkorting van de vier punten uit het raadsvoorstel. 
De ph zegt dat er in 2014 door de gemeenteraden een gezamenlijke visie is vastgesteld. Stelt voor om 
deze afspraken nog eens in de commissie te bespreken. De notitie wordt meegestuurd met de 
terugkoppeling en de commissie kan de notitie als bespreeknotitie agenderen als hier behoefte aan is. 
Zegt dat de regionaliseringstaken wel heel goed door de Veiligheidsregio zijn uitgevoerd maar de 
commissie had tijdig geïnformeerd moeten worden over dit soort bedragen. De ph vindt het geen 
weggegooid geld. De ph zegt dat de discussie over de leegloop bij de vrijwillige brandweer een 
discussie in heel Nederland is. De ph besteedt aandacht de rijtijden. De ph denkt dat de gemeente niet 
garant hoeft te staan bij langlopende leningen. Als dit wel zo blijkt te zijn stelt de ph de commissie op 
de hoogte. De ph had het prettig gevonden als het college van Heiloo over kosten van de externe 
inhuur was geïnformeerd.  
 
Toezeggingen 
De griffie past de zienswijze aan. Het woord “tijdig” wordt door de griffie vervangen in 1 november 
2017 in de zienswijze en in het raadsvoorstel. De griffie stuurt de notitie van de gemeenteraden uit 
2014 mee met de terugkoppeling.  
 
Advies commissie 
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 10 juli 2017 
als hamerstuk. 

 

07. Regionaal Historisch Centrum Alkmaar (RHCA) jaarrekening 2016 en begroting 2018 
Portefeuillehouder Romeyn is bij dit agendapunt uitgenodigd.  
 
Voorstel 
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1. In te stemmen met de jaarstukken 2016 en de Programmabegroting 2018 met inachtneming van de 
zienswijzen.  
2. In te stemmen met de volgende zienswijzen: 
•   in de jaarrekening 2017 een overzicht op te nemen van de in de begroting 2017 
benoemde risico's en daarbij aan te geven of en zo ja in welke mate deze zich hebben      voorgedaan. 
•  de programmabegroting 2018 aan te vullen met een tabel met een meerjarig overzicht 'stand 
reserves met begrote onttrekkingen en dotaties'. 
3. Deze zienswijzen door middel van bijgevoegde brief aan het dagelijks bestuur van de RHCA 
kenbaar te maken. 
 
Bespreking commissie 
VVD constateert dat de RHCA in 2016 financieel niet sterk is. Ziet dat het eigen vermogen sterk is 
afgenomen. Vraagt of de gemeenten extra moeten bijdragen voor de toegenomen kosten. 
Heiloo Lokaal geeft aan dat er in de conceptzienswijze verschillende lettertypes zijn gebruikt. 
E.66 zegt dat in het kader van het toezicht op de niet-overgebrachte archieven de archiefinspectie 
de ontwikkelingen heeft gevolgd bij de BUCH-gemeenten en vraagt hoe het hiermee staat.  
Heiloo-2000 heeft een aantal kritische kanttekeningen maar stemt in met het raadsvoorstel. 
CDA is zorgelijk maar ziet ook een aantal lichtpuntjes. Mist een doorkijkje naar de kostendalingen.  
De ph zegt dat de gemeente de verantwoordelijkheid heeft om archiefzaken op te slaan. Er komt hier 
geen geld voor uit Den Haag.  
 
Toezeggingen  
De ph zal de zaken van de archiefinspectie nog eens sturen. 
 
Advies commissie 
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 10 juli 2017 
als hamerstuk. 

 

08. Regionale Uitvoeringsdienst Noord-Holland Noord (RUD) jaarrekening 2016 en begroting 
2018 
Portefeuillehouder Opdam is bij dit agendapunt uitgenodigd.  
 
Voorstel 
1. In te stemmen met de ontwerp jaarstukken 2016 en de ontwerpbegroting 2018 van de RUD NHN; 
2. In te stemmen met het voorgenomen AB besluit resultaatbestemming Jaarstukken 2016 met 
inachtneming van de zienswijzen; 
3. In te stemmen met de begroting 2018 met inachtneming van de zienswijzen;  
4. Deze zienswijzen door middel van bijgevoegde brief aan het dagelijks bestuur van de 
Veiligheidsregio NHN kenbaar te maken. 
 
Bespreking commissie 
D66 merkt op dat het een jonge organisatie is en dat er de aankomende jaren nog veel moet 
gebeuren.  
PvdA maakt zich zorgen of de RUD voldoende is voorbereid op de nieuwe Omgevingswet. 
Heiloo-2000 twijfelt aan de bedrijfsvoering van de RUD. Wil te zijner tijd horen wat voor bedrag is 
uitgegeven aan de interimmanager. 
 
Toezeggingen  
De ph stuurt de voortgangsrapportages waarin staat wat de RUD voor Heiloo doet naar de commissie.  
 
Advies commissie 
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 10 juli 2017 
als hamerstuk. De NCPN stemt tegen het voorstel. 
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09.  Vuilverbrandingsinstallatie Alkmaar en omstreken (VVI) jaarrekening 2016 en begroting 
2018 
Portefeuillehouder Opdam is bij dit agendapunt uitgenodigd.  
 
Voorstel 
1. In te stemmen met de jaarstukken 2016 van de GR VVI. 
2. In te stemmen met de begroting 2018 van de GR VVI. 
3. In te stemmen met de conceptbrief met zienswijze aan de GR VVI. 
 
Bespreking commissie 
PvdA noemt de € 600.000.000 aan leningen een kanjer van een risico. Is tegen de hoge beloning van 
de directeur van de VVI. 
NCPN is ook tegen vergoeding van de directeur. 
Heiloo-2000 leest dat er een werkgroep actief is van de Regio Alkmaar die zich bezighoudt met de 
financiële kant van de GR. Deze werkgroep heeft een format ontwikkeld dat alleen betrekking heeft op 
de VVI. Zou graag zien dat dit format op alle GR wordt toegepast. Vraagt of de griffie het format aan 
Heiloo-2000 toe kan sturen.  
De ph legt uit dat de VVI 17% van de aandelen van HVC in bezit heeft. Zegt dat de garantiestelling 
alleen voor de kerntaken van de HVC geldt en niet voor milieu gerelateerde zaken zoals het beleggen 
in windparken. Zegt dat de salariëring van de nieuwe directeur van de HVC net boven de norm WNT 
zit. 
 
Advies commissie 
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 10 juli 2017 
als hamerstuk. De NCPN stemt tegen het voorstel.  

 

10. GGD Hollands Noorden (GGD) jaarrekening 2016 en begroting 2018 
Portefeuillehouder Beens is bij dit agendapunt uitgenodigd.  
 
Voorstel 
1. In te stemmen met de jaarstukken 2016 en de begroting 2018 met inachtneming van de volgende 
zienswijzen: 
Jaarrekening 2016 
1. Een positieve zienswijze af te geven op de jaarstukken 2016 van de GGD en de daarin 
voorgestelde resultaatbestemming (het negatief resultaat van € 451.000 in mindering te brengen op de 
algemene reserve); met als volgende kanttekening: 
2. De raad de eenmalige afboeking van € 487.000 voor het niet gerealiseerde ICT project betreurt 
en verzoekt het bestuur van de GGD inzage te geven hoe haar reservepositie de komende jaren zich 
weer herstelt. 
3. Gezien het incidentele negatieve resultaat als gevolg van afboeking projectkosten GGD-dossier 
de nacalculatie 2016 incidenteel door te voeren wegens het incidentele karakter van het negatieve 
resultaat. 
4. De GGD nogmaals te adviseren om normen te ontwikkelen voor de financiële kengetallen, 
zodat de verantwoorde werkelijke financiële kengetallen op waarde kunnen worden geschat en om in 
het vervolg een beoordeling hierop te geven. 
Begroting 2018: 
5. Niet akkoord te gaan met de uitwerking van de indexering 2018 zoals in de begroting 2018 is 
opgenomen, maar over 2018 een indexering toe te passen conform de bestuurlijk vastgestelde 
indexatiebrief van de adviesgroep GR en in overeenstemming met de uitgangspunten die de raad in 
2012 heeft vastgesteld. Dit houdt in een indexatie bij een verhouding 70/30 van 3,02% over 2018. Dus 
bijdrage 2017 per inwoner (volgens primaire  begroting die op 13 juli 2016 is vastgesteld) maal 3,02%.  
6. Een mogelijke nacalculatie over 2018 bij de jaarrekening 2018 te vergelijken met een 
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loonindexatie voor 2018 van 3,8%, dit conform de bestuurlijk vastgestelde indexatiebrief van de 
adviesgroep GR en de uitgangspunten van de raad die in 2012 zijn vastgesteld. 
7. Niet akkoord te gaan met de verhoging van de bijdrage van macro € 100.000 in verband met de 
omgevingswet 2019. 
8. Akkoord te gaan met de verhoging van de bijdrage van macro € 40.000 in verband met de 
uitbreiding van formatie aangaande antibioticaresistentie. 
9. Akkoord te gaan met de herverdeeleffecten aangaande overheveling maatwerk 
jeugdgezondheidszorg en de bijdrage jeugdgezondheidszorg vanaf begroting 2018 te baseren op 0-18 
jarigen. 
10. Conform de aanbiedingsbrief van de GGD niet akkoord te gaan met aanpassing van de 
begroting 2017. 
11. Normen te ontwikkelen voor de financiële getallen en deze van een beoordeling en toelichting 
te voorzien. 
 
Bespreking commissie  
PvdA vindt het essentieel dat er verscherpt toezicht op de aanbestedingen plaatsvindt.  
NCPN is gezien de negatieve punten in het besluit erop tegen om de zienswijze te versturen. 
Heiloo Lokaal is akkoord maar heeft de nodige zorgen onder andere over het ICT project van het 
cliëntendossier. Heeft zorg of er wel voldoende kunde is om het traject van de nieuwe aanbesteding 
vorm te geven en verzoekt de ph dringend hier heel scherp op te zijn.  
Heiloo-2000 vraagt hoe het contract met de ICT leverancier is opgesteld. Heeft het idee dat het geen 
prestatiecontract betreft.  
CDA is benieuwd naar de plannen om de reserves weer op peil te brengen. Is bezorgd over de hoogte 
van het ziekteverzuim. 
D66 stelt voor om de zienswijze aan te passen naar voorbeeld van het amendement van Alkmaar. 
Vindt de zienswijze van Heiloo te slap. 
De ph betreurt dat de gehaalde doelstellingen van de GGD overschaduwd worden door het debacle 
met het ICT dossier. De nieuwe aanbesteding is in gang gezet en gaat gebeuren met drie andere 
GGD-en. De ph zal erop toezien dat de GGD plannen gaat ontwikkelen en hoe de GGD de 
doelstellingen gaat bereiken. 
 
Toezeggingen 
De griffie neemt de volgende zin op in de zienswijze: Het college op te dragen om in te brengen bij het 
AB dat bij aanbestedingen boven de EU aanbestedingsgrens verscherpt toezicht plaatsvindt.  
De ph zoekt uit wat voor type contract het was en zal haar best doen om inzicht te geven in het 
contract.  
De ph vraagt na of het dezelfde coöperatie is gebleven. 
 
Advies commissie 
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 10 juli 2017 
als hamerstuk. De NCPN stemt tegen het voorstel. 

 

11. Bespreeknotitie project verlichte stegen 
Portefeuillehouder Romeyn is bij dit agendapunt uitgenodigd. 
 
Bespreking commissie 
Heiloo Lokaal verneemt graag welke afspraken met de leveranciers zijn gemaakt. Vraagt over hoeveel 
stegen het gaat. Is bereid om mee te denken over de invulling. 
VVD stelt voor om er niet te veel op in te zetten aangezien er in de wijkschouw geen knelpunten zijn 
geconstateerd. Zegt dat de leveranciers niet staan te springen. 
De ph zegt nogmaals dat er op 14 oktober a.s. in het Loo een veiligheidsbijeenkomst georganiseerd. 
 
Standpunt commissie 
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Er is draagvlak bij de commissie voor het project verlichte stegen.  

 

12. Informatie-uitwisseling commissieleden  
Geen. 

 

Van deze vergadering is een integraal geluidsverslag gemaakt. Dit verslag is na ongeveer 10 
werkdagen te beluisteren via de website www.heiloo.nl /iBabs bij de desbetreffende vergaderdatum. U 
kunt dit verslag beluisteren op agendapunt en ook per spreker 

http://www.heiloo.nl/

